

TARIKH	KHAMIS, 4 APRIL 2024
AKHBAR	BERITA HARIAN
TAJUK ARTIKEL	SKIM GAJI BAHARU PERKHIDMATAN AWAM DIUMUM OKTOBER
M/S	2
BIDANG	CIVIL SERVICE
KATA KUNCI	CIVIL SERVICE



Kerajaan berikrar lancarkan satu set garis panduan baharu bagi skim gaji perkhidmatan awam negara menjelang akhir tahun depan. (Foto hiasan)

Skim gaji baharu perkhidmatan awam diumumkan Oktober

Pengumuman rasmi dijangka dibuat ketika pembentangan Belanjawan 2025

Oleh Qistina Sallehuddin dan Nor Ain Mohamed Radhi
bhnews@bh.com.my

Kuala Lumpur: Pengumuman rasmi skim gaji baharu perkhidmatan awam dijangka dibuat ketika pembentangan Belanjawan 2025 pada Oktober, tahun ini.

Menteri di Jabatan Perdana Menteri (Wilayah Persekutuan), Dr Zaliha Mustafa, berkata Kajian Sistem Saraan Perkhidmatan Awam (SSPA) mengenai skim baharu itu sedang pada peringkat akhir dan akan dibentangkan kepada Jemaah Menteri untuk pertimbangan selanjutnya.

"Penjajaran gaji penjawat awam adalah antara fokus dan komitmen kerajaan dalam pelaksanaan SSPA.

"Bagi memastikan skim yang adil dan munasabah dapat direalisasikan, perkara itu juga sudah digariskan di bawah strategi meningkatkan pendapatan pelupusan penjawat awam dalam menangani peningkatan kos sara hidup.

"Berdasarkan rancangan itu, pengumuman rasmi dijangka dibuat ketika pembentangan Bajet 2025 pada Oktober tahun ini," katanya dalam jawapan bertulis yang disiarkan laman web Parlimen.

Dr Zaliha berkata demikian sebagai maklum balas kepada Tan Sri Anifah Aman yang bertanyakan kepada Perdana Menteri Da-

tuk Seri Anwar Ibrahim mengenai status proses penyelarasan gaji penjawat awam.

Ia susulan pengumuman kerajaan bahawa bermula 1 Februari ini penjawat awam tidak lagi layak mendapat pencen, sebaliknya akan mencarum kepada Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (KWSP) dan Pertubuhan Keselamatan Sosial (PERKESO).

Kajian perlu penyelarasan

Terdahulu, Perdana Menteri Datuk Seri Anwar Ibrahim, berkata kerajaan berikrar untuk melancarkan satu set garis panduan baharu bagi skim gaji perkhidmatan awam negara menjelang akhir tahun depan.

Katanya, kajian penjajaran gaji lazimnya dijalankan setiap 10 tahun, memerlukan penyelarasan yang meluas di pelbagai jabatan kerajaan.

Bagi pastikan skim yang adil dan munasabah dapat direalisasikan, perkara itu juga sudah digariskan di bawah strategi tingkatkan pendapatan pelupusan penjawat awam dalam tangani peningkatan kos sara hidup

Dr Zaliha Mustafa,
Menteri di Jabatan
Perdana Menteri
(Wilayah
Persekutuan)



DISEDIAKAN
OLEH

PN NOR SURIANI BINTI MOHD ZIN (S44), BPM